
Pragnę zwrócić się do Pana Prezesa o gorącą prośbą i apelem o 
udostępnienie niezbędnego czasu antenowego w Telewizji Publicznej dla 
potrzeb XVII finału Wielkiej Orkiestry świątecznej Pomocy. 

Jak informuje prasa, proponowany na ten cel czas antenowy jest 
systematycznie skracany, a w tym roku najkrótszy w historii. Jednocześnie 
wydaje się, że finał Wielkiej Orkiestry świątecznej Pomocy w pełni mieści się 
w tych obowiązkach mediów publicznych, które nazywamy misją. 

* 
Mamy do czynienia ze wspaniałym, obywatelskim ruchem ludzi 

pełnych pasji, którzy mają przed sobą piękny cel i wielką determinację, aby 
go osiągnąć. Chcą pomóc innym, nie potrafią być obojętni. Dlatego warto 
wspierać Orkiestrę, pomóc jej docierać do jak najszerszych kręgów 
społecznych. Zwłaszcza w czasach trudnych, gdy narastający kryzys nie 
sprzyja filantropijnej szczodrości. 

Szanowny Panie Prezesie, ta Orkiestra porusza sumienia, otwiera 
serca. Liczę, że Pana również nie pozostawi obojętnym - w imię dobra 
wspólnego. 


